
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-02-24 kl 18.00 Odenvallen, Odensbacken 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Susanne Wilén, Pernilla Tegin, Mikael Palm 

Malin Andersson & Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen godkänns och några punkter läggs till. Föregående protokoll läses igenom och 

godkänns. 

Angående lotterna (föregående protokoll) berättar Johan att lotterna hade gått ut i datum. Således 

gick det bara att sälja dem under fotbollskvällen som herrsektionen anordnade. 

§3 Skrivelser och rapporter 

Vår verksamhetsberättelse 2019 är klar, vi skriver under den. Helena saknar fortfarande ett par 

lagrapporter. Hon ska maila påminnelse och skicka en mall för hur lagrapporten kan se ut.  

Den 8 mars är det årsmöte kl 13.00. På förmiddagen ses vi tillsammans med herrsektionen och 

huvudstyrelsen och planerar lite kommande event. Vi från sektionen som kan komma då är Susanne, 

Helena, Jenny, Johan och ev Tony. Vi ska fundera på vad vi vill ta upp under den förmiddagen. Jenny 

lyfter frågan om det här med arbetsgrupperna och dess fördelning över sektionerna. Överlag tycker 

vi att det stundtals blir väldigt mycket för vår sektion att anordna. Vi är förvisso den största sektionen 

med flest lag men arbetet kan ibland bli övermäktigt. Vi tar med oss detta till kommande planering 

med övriga sektioner. Vi är även överens om att vi behöver vara minst 2 representanter till i 

sektionen, speciellt för de nya yngre lagen. Vi tycker även att vi under kommande städdagar ska se till 

att engagera våra ungdomar lite mer också än att det enbart är vuxna som arbetar.  

§4 Ekonomi och försäljning 

Till dagens möte skulle vi fundera på diverse inköp inför kommande säsong, vad behöver vi?  Nät till 

7-manna målen, rejält tält som håller bra, eventuellt med logga på eller inte, billigare då? Vi kollar 

efter årsmötet hur budgeten ser ut. Sedan får vi göra en prioriteringslista över inköp. 

Vi kommer att köpa in matchkläder och reservställ till det äldsta pojklaget och flicklaget. De yngre 

lagen ärver de äldre lagens matchställ. 

Tony informerade om att Gert från SMÅ har haft möte med Annelie (huvudtränare dam) om 

ersättning för tränarna i damlaget. Förslag är att Annelie med sitt huvudansvar får 8000 kr i 



ersättning/år och 4000 kr till assisterande tränarna Malin och Staffan. Vi resonerar kring att det även 

är flera aktiva tränare i damlaget och Tony ska prata med Gert om hur de tänker kring dem och 

ersättning. Vi är i alla fall eniga om att tränarna i damlaget ska ha ersättning.  

Vi behöver hitta sponsorer till damlaget. 

§5 Övriga frågor 

Domarutbildning ungdomar: Nu är det dags för ungdomar födda 07 att gå grundutbildning. Äldre 

ungdomsdomare som har gått grundutbildningen måste gå fortutbildning. Vi ska kolla upp vilka 

ungdomar som är intresserade och sedan ska vi försöka ha både grundkursen och vidareutbildningen 

här på Odenvallen. Kolla även vilken typ av manna de vill döma. 

Kick off vårsäsong för ungdomslagen – 25/4: Aktiviteter med förslagsvis löpning runt kanalen, 

utegymmet är klart då kanske? Alla har träningar med sin lag eller eventuellt roterar litegrann? Olika 

stationer. Vi behöver ha med oss tränare på det här. Tony mailar tränarna.  

Utskick nya lag: ”HOIF startar nya lag” Jenny har skrivit ihop en inbjudan som vänder sig till pojkar 

och flickor födda 12/13. Vi tittar på den och korrigerar lite av texten.  Start på träningen för dessa är 

den 25 april kl 10.00. Vi kan dela ut de flesta inbjudningarna själva, kuvert har vi massor av. Vi lägger 

även ut inbjudan på hemsidan och på facebook.  

Vi konstaterar att en ny grill behövs. Vi får framföra det till huvudstyrelsen.  

Tränarmöte inför säsong – 14 april kl 18.00: Kolla igenom inför vårt nästa sektionsmöte vad som ska 

tas upp på detta möte. Kanske inte ledarna för dam behöver vara med? Vi ska på mötet påminna om 

SISU-listor, informera om registerutdrag som ska lämnas in och vi får kolla upp vad som informerades 

om förra året.  Tony bjuder in Isabelle från SISU som kan berätta om SISU-listorna, att de ska bli 

digitala mm. Vi planerar tränarmötet vidare på vårt nästa sektionsmöte.  Tony ska maila ut länk om 

registerutdraget som alla ledare ska lämna in.  

Landskampsresa: Ska vi ordna det igen? Tony har kollat på förbundets hemsida och sett att en 

träningsmatch inför EM hemma mot Finland är det enda som är aktuellt. Den är kl 19.45 den 4 juni. 

Vi beslutar oss för att vi genomför en sådan fotbollsresa igen. Tony håller utkik på biljetter och tar 

kontakt med Andreas ”Talle” Talbäck angående bussen.  

Gemensam HOIF-SMÅ-logga är klar för damlaget: Vi tycker att den blev riktigt fin. Loggan kommer 

att tryckas på matchställen och overallerna.  

 

§6 Nästa möte 

Måndag den 23 mars kl 18.00 på Odenvallen. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 


